
  

Til KS og TR  

Referat af KS-møde torsdag den 27.6.2024 kl. 12.30 – 16.00 på kredskontoret 
Kredsstyrelse: PB/Per Breckling, CE/Christian Ellekrog, AH/Anders Holmgaard, LI/Line Illum og MH/Marianne Herlufsen 

Afbud: PB 

I forhold til alle punkter indtænkes de arbejdsmiljømæssige konsekvenser af evt. beslutninger. 

 

Dagsorden: 

 

Sted: Kontoret 

1. Godkendelse af referat 

 

KS møde 6.6.24 

Referat: 

Referat godkendt uden bemærkninger 

2. Sommerferie på Fredericia 

Lærerkreds 

Mail, tlf, FB, post og praktiske forhold 

Referat: 

Kontoret afholder sommerferie fra 5.7.24 – 2.8.24. Per Breckling 

er tilgængelig på telefon. Mette sommerferiepasser kontoret.  

3. Seneste HMU og FMU Orientering 

Referat: 

De fleste informationer var TR-mødet. 

Der er afsat ca. 8 mio. til faglokaler over de næste 3 år, pengene 

prioriteres til opgradering af lokaler ved hjælp af renovationspul-

jen, pengene er ikke øremærket fra regeringens side. Det betyder 

pengene i første omgang blot bliver en del af det allerede etable-

rede anlægsbudget. Altså at de ikke øremærkes formålet, andet 

end i den allerede planlagte renovation af skolerne. Der har været 

lignende meldinger fra andre kredse.  

Kredsen gør opmærksom på problematikken og arbejder på at 

pengene burde bruges til de trængte og manglende faglokaler. 

4. Sammen Om Skolen Orientering og deltagelse i arbejdsgrupper i forhold til Kvalitets-

program for Folkeskolen 

Referat: 

Kvalitetsprogrammet – sammen om skolen. Indsatsområder im-

plementeres de næste to år.  

Bl.a. faglokaler og uddannelse af skolebestyrelser, onlineunder-

visning og prøvehandlinger, vi vil gerne tage vores erfaringer med 

og være konstruktivt deltagende i et udvalg, timebank, ekstra un-

dervisning til de 10%svageste screening.  

5. Undersøgelse af kredsrådgiv-

ningen 

Drøftelse af resultat 

Referat: 

Undersøgelsen er afsluttet, 35% har svaret. Medlemmerne melder 

tilbage at de overordnede er tilfredse. De forandringer der er fore-

gået på kredsen har tilsyneladende ikke påvirket medlemmernes 

tilfredshed med kredsens arbejde.  

6.  Kommunikation Hvad og hvordan kommunikeres ud.  

Fokus i nærmeste fremtid. 

Referat: 

7. Senere indkomne sager Referat: 

Møde i pædagogisk udvalg i det forpligtende kredssamarbej-

de: De forskellige områder blev debatteret. Ønsker fagplaner med 

få mål. eksaminer ønskes nedjusteret til nul men erstattes af anden 



evalueringsform, det er nok ikke realistisk da der er stor politisk 

og samfundsmæssig interesse i at bevare eksaminerne. Næste mø-

de kongresforberedende møde. 

8. Meddelelser 

 

KS og kontor afslutning 3.7 kl 13.00 

Møde med jobC angående praktikant. Det kan ikke lade sig gøre 

med den mængde af opgaver vi har. 

Referat: 

9. Eventuelt  Referat:  

Til et kommende TR-møde – angående kvalitetsprogrammet og 

ændringerne i 24/25 & 25/26: 

Dele TR op i indskoling/mellemtrin: Overgange, højt begavede 

screening (24/25) og udskoling. Prøver og valgfag. 

Arrangementet på Brewpub var en succes. Fint tidspunkt. Stor 

opbakning 50-55 deltagere. Line bestiller til næste år. 

     

Med venlig hilsen 

Christian Ellekrog/Marianne Herlufsen 


